
SJFF Årsmelding 2023 - kvinneutvalget

Utvalgets medlemmer 2023:
Leder: Kristin Hage

Nestleder: Lise Beate Halseth Brill

Medlem: Siv Ingrid Lund

De viktigste arrangementene i 2023:
● Damekvelder på haglebanen

● Damekvelder på riflebanen

● Damefiske på Refseth

De viktigste hendelsene i 2023 og aktivitetene gjennom året:
● Startet året med planleggingsmøte, litt redusert aktivitet dette året pga Kristins

jobbsituasjon, men planlagt damefiske og skyteaktivitet gjennom året.

● 4 dager på haglebanen

● 3+2 dager på riflebanen

● To dager med laksefiske for damer på Refseth med instruktør siste helga i august

(jentehelg)

● Redusert skyting pga vær og vei

● Facebookgruppa har vokst til 180 medlemmer

● Introjakt på hare ble avlyst grunnet kulde.

● Introjakt på rype ble avlyst pga stenging av jakt i hele Trøndelag.

Skytebane:
4 kvelder med hagleskyting, Lise har hatt to kvelder med åpent for damer en time før på

ordinære skytekvelder, begge skytekveldene i august ble avlyst pga vær- og veiforhold.

3 kvelder med rifleskyting bare for damer i september.

Mellom 4-13 skyttere på disse kveldene

Vi tenker å starte tidligere med rifleskyting i sesongen 2024, da dette er etterspurt av

medlemmene selv.

Laksefiske:



Laksefiske for damer ble gjennomført 25-27. august på Refseth vald på Rognes, med

fluekasteinstruktør Vetle Tobias.

5 damer inkl. Kristin og Siv deltok. Det var også noen som kom innom for det sosiale i løpet

av helgen.

Det ble flom i elva noen dager før denne helga. Vi reklamerte derfor ikke så veldig for

arrangementet, da det fremdeles var usikkert hvordan valdet så ut og fiskingen kunne

gjennomføres. Dette resulterte i få påmeldte.

Utfordringer:

Største utfordring må ha vært å ikke fått gjennomføre alt vi hadde lyst til? Pga.

værforhold ble mye avlyst. Vi hadde et ønske og plan om å gjenta suksessen fra

2022 med introjakt på hare, men dette ble avlyst pga. kulde.

Erfaringer vi har gjort oss i 2023:
Vi har sett at vi har behov for flere medlemmer i kvinneutvalget og jobber med å få med flere
på laget. Dette for å styrke engasjementet og for at flere kan komme med ideer og ta initiativ
til flere og ulike arrangementer. I 2023 ble det mest skyting og fiske. Det vil være aktuelt å se
på aktiviteter som kan gjennomføres uavhengig av vær.
Vi ser at antall påmeldte/oppmøte er avhengig av markedsføring og hvor mye vi har
reklamert for det. Dette må vi i videre arbeid, bruke til vår fordel.

Fremtidsplaner for 2024:
Vi ønsker å oppnå samme engasjementet som i 2022. Vi ønsker å arrangere flere

ulike aktiviteter, som også inneholder annet enn skyting og fiske, selv om dette er

blitt våre “merkevarer”. Planlegging for sesongen 2024 er allerede i gang.

Bildedryss:












